

【重要通知】關於 2026 年 8 月 3 日現貨黃金/白銀點差調整的公告

尊貴的用戶:

為持續優化交易平台之市場流動性及報價品質, 及更有效管理市場波動風險, 本公司將於 **2026 年 8 月 3 日 6:01 星期一 (北京時間)** 起, 對現貨黃金 (XAUUSD) 及現貨白銀 (XAGUSD) 的標準點差進行以下調整;

一、具體調整細節如下:

交易品種	原標準點差	調整後標準點差	約合點差費用 (每標準手)	調整說明
現貨黃金 XAUUSD	0.2 美元/盎司	0.15 美元/盎司	15 美元/手	優化流動性接入, 降低交易成本
現貨白銀 XAGUSD	0.02 美元/盎司	0.023 美元/盎司	115 美元/手	應對極端波動, 加強風險管理

注: 以上點差費按國際標準合約規格 (黃金 100 盎司/手, 白銀 5,000 盎司/手) 計算。

二、交易與風險控制提醒

1. 執行時間: 新點差標準將於 2026 年 8 月 3 日 6:01 (北京時間) 準時生效。

2. 浮動機制: 本平臺採用市價浮動點差機制。上述點差為市場流動性正常情況下

Customer Service Address: Unit 03C, 16/F, Nina Tower 2, 8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, N.T., Hong Kong
TEL: (852) 2355 7866

的參考標準；在市場開盤、收盤、重大資料公佈或流動性不足時，點差可能會根據市場實際情況動態調整。

3. 持倉管理：點差調整會直接影響您的持倉成本與已用預付款比例（保證金水平）。請密切關注您的賬戶風險，提前準備充足的賬戶資金，避免因市場波動或點差調整導致賬戶觸發強制平倉。

金榮中國金融業有限公司作為香港黃金交易所（HKGX）最高級別「AA」類持牌成員（行員編號 084）、金集團核心成員及認可交割條鑄造商，其現貨黃金及白銀投資產品嚴格遵循香港投資合規標準及相關法例。另外，上述投資產品未必完全符合您所在地區的監管要求，請您在投資前審慎評估。

如您對本次點差調整有任何疑問，請透過 24 小時線上客戶服務或致電 (+852) 2355 7866 聯絡我們。感謝大家對我們一如既往的信任與支持。

金榮中國金融業有限公司

2026 年 7 月 28 日

[Important Notice] Announcement Regarding Spread Adjustments for Spot Gold/Silver Effective August 3, 2026

Dear Valued Clients,

To continuously enhance market liquidity and quote quality on our trading platform, and to manage market volatility risk more effectively, the company will adjust the standard spreads for spot gold (XAUUSD) and spot silver (XAGUSD) starting from **Monday, August 3, 2026, 6:01 AM (Beijing Time)**.

1. Specific Details of the Adjustments

Trading Symbol	Original Standard Spread	Adjusted Standard Spread	Approx. Spread Fee (per standard lot)	Adjustment Details
Spot Gold (XAUUSD)	USD 0.2/oz	USD 0.15/oz	USD 15/lot	To optimize liquidity access and lower trading costs
Spot Silver (XAGUSD)	USD 0.02/oz	USD 0.023/oz	USD 115/lot	To address extreme market volatility and strengthen risk management

Note: The above spread fees are calculated based on international standard contract sizes (100 oz/lot for gold, 5,000 oz/lot for silver).

2. Trading and Risk Management Reminders

- **Effective Time:** The new spread standards will take effect at 06:01 (Beijing Time) on August 3, 2026.
- **Floating Mechanism:** The platform adopts a market-based floating spread mechanism. The spreads listed above serve as reference levels under normal

liquidity conditions. During market open/close, major data releases, or periods of low liquidity, spreads may be dynamically adjusted based on market conditions.

- **Position Management:** Spread adjustments may directly affect your trading costs and margin usage. Please closely monitor your account risk level and ensure sufficient funds in advance to avoid forced liquidation due to market volatility or spread changes.

Up Way China Bullion Limited, as a Class "AA" licensed member (No. 084), a core member of the Bullion Group, and an Authorized Good Delivery Bars Minter of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX), ensures that its spot gold and silver investment products strictly comply with Hong Kong investment compliance standards and relevant laws. In addition, these investment products may not fully comply with the regulatory requirements of your local jurisdiction. Please prudently assess your position before investing.

If you have any enquiries regarding this spread adjustment, please feel free to contact us via our 24-hour online customer service or call us at (+852) 2355 7866. Thank you for your continued trust and support.

Up Way China Bullion Limited

Jul 28, 2026